
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclarvek
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Woclau'ek 27.04.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejmq prosbq w imieniu mieszkaric6w

Kazimierzawielkiego o zbudowanie oswietlenia przy ulicy Rybnickiej od pgtli

autobusowej do ulicy Spokojnej.l

Kon i ec z-n e j est zamonto,"\,an i e I amp d I a bezpiec ze6 stwa mie szkairc6rv.

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Z powa2aniem

l%adt;tile.
Mariola Gawlowska


